



Referat fra Gildeledelsesmøde 15. august 2018

Tilstede Edith, Jørgen og Annette (referent)

Dagsorden

1. Siden sidst.

- a) Friluftsgildehal den 13. juni – gik rigtig godt.
- b) Aalborg gildernes sommerfest 18. juni i Gildeborgens have – var rigtig hyggelig
- c) Buderup Ødekirke – der var ca 40 der var mødt op og pga. vejret spiste man indendørs på det lokale Spillemandsmuseum. En god aften.

2. Kommende begivenheder.

- a) Fødselsdagsgildehal – praktiske ting blev drøftet.
- b) Postomdeling – blev drøftet, afventer mere nyt om dette.
- c) Loppemarked – i vejgaard sat på standby, afventer nyt om evt. postomdeling.
- d) Gildemesterstævne – ingen deltagelse fra 10. gilde.
- e) Gildeborgen lån – regner med nyt i efteråret
- f) Gilderådsmøde – er den 9. oktober 2018
- g) Ridderhal – Jørgen er tovholder – nye rammer, foregår i Hasseris Kirkes krybt – alle kan deltage, Stadsildet laver indbydelsen.
- h) Ny Jette Boilesen – evt. ny gildebror – tidligere sygeplejerske og koordinator for de frivillige op sygehuset.
- i) Fra DUS mødet – ledelsen skal have tid til at drøfte referaterne fra mødet.
- j) Spejder og demens - ledelsen arbejder videre med punktet.
- k) Fælles Gildehal – afholdes den 6. maj 2019 sammen med 6. og 12. gilde.

3. Økonomi.

Ok - Skatmester er tilfreds.

4) Mærkedage.

Ingen punkter.

5. Eventuelt.

Ingen punkter